

# Sadara Basic Services Company

A Closed Joint Stock Company

C.R. 2055018374 - Jubail

Paid up capital SR 2,000,000

# شركة صدارة للخدمات الأساسية

شركة مساهمة مغلقة

س.ر. 2055018374 - الجبيل

رأس المال المنفوع 2,000,000 ر.س.

## Proxy Form

We, the undersigned, being duly authorized to sign on behalf of [name of shareholder] (hereinafter referred to as "**Shareholder**"), being the owner of (40,000) shares in **SADARA BASIC SERVICES COMPANY**, a Saudi closed joint stock company with the commercial registration number 2055018374 dated 03/03/1434H, with registered address at Aljubail – Industrial 2, postal code 35717, Kingdom of Saudi Arabia, hereby delegate [insert proxy's full name/nationality/ ID no., passport no. / date of issuance] (hereinafter referred to as "**Proxy**"), to attend on the Shareholder's behalf the ordinary general assembly of **SADARA BASIC SERVICES COMPANY** that shall be held at [●] on [●], [●]/[●]/1443 H corresponding to [●]/[●]/2021 G, at the office of Sadara Chemical Company, Al Lualua Road, First Industrial Area 3425, Jubail 35717-8389, Kingdom of Saudi Arabia (hereinafter referred to as "**Meeting**") and the Proxy is hereby authorized to vote on the Shareholder's behalf on all items listed on the meeting agenda or any other meeting that may be convened subsequently in the event that it is adjourned on the grounds that the legal quorum for the Meeting has not been achieved and the Proxy shall be authorized to sign any requested or necessary documents in relation to the Meeting or the Adjourned Meeting.

[Name of shareholder]

Name:

Capacity:

Date:

Signature:

## نموذج التوكيل

نحن الموقعون أدناه، بصفتنا مفوضين حسب الأصول بالتوقيع عن [اسم الشريك] (يُشار إليها فيما يلي بعبارة "الشريك")، المالكة لعدد (40,000) سهم في شركة صدارة للخدمات الأساسية، شركة مساهمة سعودية مغلقة، تحمل السجل التجاري رقم 2055018374 بتاريخ 03/03/1434هـ، وعنوانها الجبيل – الصناعية (2)، رمز بريدي 35717، المملكة العربية السعودية، لقد قمنا بتفويض [اسم الوكيل/ة، جنسيته / رقم الهوية أو الإقامة أو جواز السفر تاريخ إصداره] (يُشار إليه/ها فيما يلي بعبارة "الوكيل")، للحضور نيابة عن الشريك الجمعية العامة العادية لشركة صدارة للخدمات الأساسية والمقرر انعقادها في تمام الساعة [●] من يوم [●] بتاريخ [●]/[●]/1443 هـ (الموافق [●]/[●]/2021 م)، في مكتب شركة صدارة للكيميائيات، 3425 طريق اللؤلؤ، المنطقة الصناعية الأولى، الجبيل 35717-8389، المملكة العربية السعودية (يُشار إليها فيما يلي بعبارة "الجمعية")، وأن الوكيل مفوض بموجبه بالتصويت نيابة عن الشريك على كافة البنود المدرجة في جدول أعمال الجمعية أو أي جمعية أخرى قد تعقد لاحقاً في حالة التأجيل لعدم اكتمال النصاب القانوني للجمعية، كما أنه مفوض بالتوقيع على أو طلب أي وثائق ضرورية فيما يتعلق بالجمعية أو الجمعية المؤجلة.

عن [اسم الشريك]

الاسم:

الصفة:

التاريخ:

التوقيع: